



絲綢之路企业发展联盟成员 申请流程

Instructions for the Silk Road Enterprise Development Alliance (SREDA) Membership Application

Required Documents 申请资料

1. Completed Silk Road Enterprise Development Alliance Membership Application Form.

完整填写附表《絲綢之路企业发展联盟加入申请表》；

2. Copy of business license (or other legal registration documents) of the company in accordance with the local law.

企业营业执照复印件；

3. Brief introduction and cooperation expectations of the enterprise (one paragraph-long description respectively on an A4 page).

企业简介及合作诉求（分别用一段文字描述并体现在 A4 纸即可）。

Submission 申报

Please e-mail the scanned copy of the above documents to: cooperation@srcic.com. and dli@srcic.com.

请将上述资料扫描件抄送至絲綢之路国际总商会合作发展部（cooperation@srcic.com）及以下联系人邮箱。

Approval 审批

We will process your application immediately and the result will be sent to you within 5 working days upon the receipt of all the documents.

我们将尽快处理您的申请诉求，审批结果将在收到申请资料后的五个工作日内反馈给您。

Contact:

Mobile Phone: 18702965817 (Doris Li 李菁)

E-mail: dli@srcic.com

Website: www.srcic.org





Silk Road Enterprise Development Alliance Membership Application Form 丝绸之路企业发展联盟成员加入申请表

No. :

Basic Information 基本信息	Enterprise Name 企业名称 (中英文)			
	Business License Registration No. 统一社会信用代码		Annual Revenue of Previous Year (USD/Million) 上一年度营业额(万元)	
	Registered Capital 注册资本		Legal Representative 法人代表	
	Nature of Enterprise 企业性质		Date of Establishment 成立日期	
	Business Address 经营场所地址			
	Business Scope 经营范围			
	Main Products 主要经营产品			
	Website 公司网址			
Contact Information 联系人信息	Name 姓名		Position 部门职务	
	Telephone No. 办公电话		Mobile phone No. 手机号码	
	Fax 传真		E-mail 电子邮箱	
Remarks 备注				
<p>We here express our wish to join the "Silk Road Enterprise Development Alliance" (SREDA). We will abide by the Articles of SREDA and all the rules, regulations and resolutions passed by the council of SREDA. We hereby declare that all information provided is true and accurate. Should there be any changes, I will inform the SREDA accordingly.</p> <p>本企业自愿加入丝绸之路企业发展联盟（联盟），并严格遵守联盟章程及相关条例，特此声明以上信息均属实，如有其他变化，将及时以文字形式告知企业联盟。</p> <p style="text-align: center;">Applicant's Signature and Seal 企业法人签字（加盖企业公章）：</p> <p style="text-align: center;">Date: 年 月 日</p>				
<p>Evaluation from Department of Cooperation and Development 合作发展部部长意见：</p>				
<p>Evaluation from Executive Personnel 部门分管领导意见：</p>				
<p>Evaluation from Secretary-General of SRCIC 总商会秘书长意见：</p>				